


CLASSIC DRIVER



1969 Dodge Charger - R/T 440 MAGNUM

R/T 440 MAGNUM

Price	USD 108 986 EUR 89 900 (listed)	Drive	LHD
Year of manufacture	1969	Interior colour	White
Mileage	14 750 km / 9 166 mi	Condition	Original condition
Gearbox	Automatic	Location	
Number of seats	5	Fuel type	Petrol
Number of doors	2	Exterior colour	Orange
Performance	375 PS / 276 kW / 370 BHP	Car type	Coupé
Drivetrain	2wd		

Description

Emblematic DODGE CHARGER 1969 RT 440 MAGNUM matching number

RT for Road Track

Muscle car par excellence, an iconic and majestic car that marked the end of the 1960s and the film industry with more than 15 films in which it appears but out of 3 in which it stars :

The Fast & Furious saga

The series of : Sheriff, scare me

And of course Bullit.

Our Charger RT 440 MAGNUM has been in the same hands since 2001, that of a collector who loves his car and has taken great care in its maintenance.

This pure marvel is Matching number, it has its original engine, gearbox and axle set.
The engine was rebuilt in 2018 and during its refurbishment, we realized that it had never been rebuilt.

The bodywork was redone about ten years ago in this magnificent colour from the VITAMIN C ORANGE catalogue.

This DODGE CHARGER RT has all its specific parts and has never been transformed.

Visible in the south of France by appointment

Emblématique DODGE CHARGER 1969 RT 440 MAGNUM matching number

RT pour Road Track

Muscle car par excellence, voiture iconique et majestueuse ayant marquée la fin de années 60 et l'industrie du cinéma avec plus de 15 films dans lesquelles elle apparait mais sur 3 dans lesquelles elles tient la vedette :

La saga des Fast & Furious

La série des : Shérif, fais moi peur

Et bien entendu Bullit.

Notre Charger RT 440 MAGNUM est dans les mêmes mains depuis 2001, celle d'un collectionneur amoureux de sa voiture et ayant apporté un grand soin à son entretien.

Cette pure merveille est Matching number. Elle a son ensemble moteur boîte pont d'origine.

Le moteur a été refait en 2018 et lors de sa réfection, nous nous sommes rendu compte qu'il n'avait jamais été refait.

La carrosserie elle a été refaite il y a une dizaine d'année dans cette magnifique couleur du catalogue VITAMIN C ORANGE.

Cette DODGE CHARGER RT a toutes ses pièces spécifiques et n'a jamais été transformée.

Visible dans le sud de la France sur rendez vous

Cédric Vaslin Automobile



Title Mr

First name vaslin

Last name cedric

20 rue davoust

83100TOULON

France

Phone +33-0620520240

Fax +33-0620520240

Mobile phone +33-0620520240

<http://www.collection-privee-automobile.fr>